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Vragen van het lid Van Gerven (SP)
aan de minister en de staatssecretaris
van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport over de uitspraken van
topambtenaar M. over bezuinigingen
in de zorg. (Ingezonden 24 september
2009)

1
Is het waar dat vanwege de crisis
voorstellen voor bezuinigingen zullen
worden gedaan op de langere termijn
van 6,5 miljard euro in de curatieve
zorg, en 4,5 miljard euro in de
care-sector (AWBZ-zorg)?1 Zo ja,
welke zorginhoudelijke reden ligt
daaraan ten grondslag?

2
Wordt daarbij gedacht de huisarts uit
het pakket te halen? Zo ja, waarom?
Acht u dit een zinnige maatregel in
het besef dat de huisarts cruciaal is
voor een goede en goed
toegankelijke zorg?

3
Wat is uw mening over de opmerking
dat betwijfeld moet worden of de 100
algemene ziekenhuizen in Nederland
wel open gehouden kunnen worden?
Op grond waarvan mag dit betwijfeld
worden?

4
Wat vindt u van de volgende
opmerking: «En we hebben acht
academische ziekenhuizen. Het is
maar een idee, maar heb je die
allemaal nodig?»1

5
Ligt het voor de hand het Erasmus
Medisch Centrum in Rotterdam te
sluiten, omdat dit het grootste en
duurste ziekenhuis van Nederland
betreft? Zo ja, waarom? Zo nee,
waarom niet?

6
Zijn er plannen om bijvoorbeeld het
VU Medisch Centrum te sluiten,
omdat we ook al het Academisch
Medisch Centrum in Amsterdam
hebben? Vindt u dit een slimme
bezuiniging? Zo ja, waarom? Zo nee,
waarom niet?

7
Hoe beoordeelt u het idee om het
eigen risico te verhogen naar 1000
euro? Wilt u hier direct afstand van
nemen? Zo nee, waarom niet?

8
Vindt u dergelijke draconische
bezuinigingen bijdragen aan «een
economisch en sociaal krachtig
Nederland»?2 Zo ja, kunt u dit
uitleggen?

1 Nationaal debat gezondheidszorg,
presentatie topambtenaar M. te Amsterdam
d.d. 17 september 2009.
2 Troonrede, 15 september 2009.
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